
976115

To:

15120
From: )
Sent: Sun 11/29/2020 1:02:28 PM

Subject: RE: update maatregelen en routekaart

Received: Sun 11/29/2020 1:02:29 PM

Ha [EEE
Ik zie ook wel de verbetering tov de oude versie maar ik vraag mij gewoon af waar dit specifiek vandaan komt aangezien
wij andere wensen hebben ingediend. Maar misschien heb 1k een overleg gemist vorige week waar dit 1s besproken.
Grt

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: mminvws.nl>

Datum: zondag 29 nov. 2020 1:41 PM

minvws.nl>, 512 51.212
i

al,
5.1.2e 512e

pminvws.nl>

derwerp: RE: update maatregelen en routekaart

Hi,

Ik lees jouw eerste punt anders In waakzaam en zorgelijk is max groepsgrootte in het algemeen respectievelijk 8 en 6.

Bij sport staat de vraag of tijdens het sporten MEER DAN die 6 en 8 mogelijk zou zijn en of veilige afstand (1,5m) weer

losgelaten mag worden. Hoewel het natuurlijk nog PM is, wordt er wel degelijk rekening gehouden met een mogelijke grotere

groepsgrootte tijdens het sporten. In de vorige versie van de routekaart waren er overigens bij waakzaam en zorgelijk geen

beperkingen voor sport.

Hinderlijk is dat in zeer ernstig nog altijd staat dat dan ook jeugd 1,5m afstand moet houden tijdens het sporten. Dat is nonsens,

omdat sport dan de enige activiteit/sector zou zijn waarbij jeugd 1,5m afstand moet houden.

Daarnaast blijven ze “individueel” en “teamverband” gebruiken.

Ik heb woensdag een afspraak met |EEEIlom het over die hinderlijke terminologie te hebben.

Tot morgen!

Groeten

Van: 5.1.2e )JE ominvws.nl>
Verzonden: zondag 29 november 2020 11:23

minvws.nl>; 5.1.2e SAE REECE @ minvws.nl>;BEER
ERE @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: update maatregelen en routekaart

Hoi,

lk wil het hier graag oever hebben want mij zijn nog steeds aantal zaken niet duidelijk:
- lk zie nu de routekaart een aantal PM’s voor sport opgenomen. Wordt gesproken over sporten in groepen van 6 of 8.

Waar komt dit vandaan want zo hebben wij dit nooit ingediend? Ik zie daar eigenlijk helemaal niets van terug nog. Laat

staan iets van de wensen van de sport.
- Hoe zit het met de trainen voor topsporters in de topklasses. Daar hebben we vrijdag paar keer over gebeld en doel was

om met staccato verhaal te komen en mix van verhaalEEEmoeten wij toch ook maandag liggen.
- lk heb voor vig week vergadering uitstaan met ‘ons’ Covid clubje vanwege feit dat ons voorstel toch niet goed was

doorgekomen, ondanks talloze keren aandringen. lk heb niet zoveel vertrouwen meer dat het me RE os goed gaat

komen eerlijk gezegd.

Ik blijf dit geheel echt buitengewoon verwarrend en inefficiént vinden. Oftewel, heel veel ruimte voor verbetering....(-;

Fijne zondag nog en tot morgen.
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